
   

Vi i Vänsterpartiet vill bygga en ny träningshall med isyta, på gamla 
Jysk-fastigheten, för att möta behovet av ytterligare träningsmöjligheter 
och utveckling av hockeyn i Oskarshamn. Den nya träningshallen ska 
främst användas till barn- och ungdomsverksamhet, och då lösgöra tid i 
och utrymme i den befintliga hallen. 

Vi vill samtidigt bygga om och investera i Be-Ge Hockey Center för att 
möta behovet vad gäller omklädningsrum, restaurangdel, 
mediautrymme, gym, toaletter och kontorsutrymmen mm, och som finns 
beräknat i kommunens utredningsunderlag. 

Men vi vill inte bygga en helt ny och ofinansierad arena där 
driftkostnaderna direkt skulle slå mot den övriga kommunala 
verksamheten. Vi vill varken höja skatten eller spara i skolan eller i 
omsorgen för att hitta alla de miljoner som krävs för att förverkliga 
klubbens mål om ny hockeyarenan. 

Vi säger ja till hockeyn – men vi säger också ja till välfärden i 
Oskarshamns kommun. 

Lena Granath, gruppledare 
Vänsterpartiet Oskarshamn 
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